

HONG KONG PUBLIC OPINION PROGRAM HONG KONG PUBLIC OPINION RESEARCH INSTITUTE 香港民意研究所 之 香港民意研究計劃

Tel 電話: (852) 3844 3111 Fax 傳真: (852) 3705 3361

Website 網址: https://www.pori.hk

Address 地址: 3rd Floor, SPA Centre, 53-55 Lockhart Road, Wanchai, Hong Kong

香港灣仔駱克道 53-55 號恆澤商業大廈 3 樓

## 採訪邀請

## 香港民研公布首半年工作報告、 「民主社區」計劃最新發展和相關調查結果

香港民意研究所之香港民意研究計劃 (香港民研) 將於下<u>星期二 (1月7日)</u>下午舉行發布會,公布首半年工作報告和「民主社區互助共融」計劃的最新發展,及發放香港民研意見群組之最新調查結果,題目為:「新一屆區議員已經上任,你期望區議會集中精力處理哪項工作?選項:1) 提供福利娛樂,例如贈品和活動;2) 跟進個案,例如處理投訴;3) 政策創新,例如推動社區經濟;4) 促進民主,例如鼓勵居民參與同埋監督」。群組成員亦可就區議會的功能和角色,自由發表意見。歡迎傳媒派員採訪,詳情如下:

日期: 2020年1月7日(星期二)

時間: 下午2時30分

地點: 灣仔駱克道 53-55 號恆澤商業大廈 3 樓

講者: 香港民意研究所主席及行政總裁 鍾庭耀

香港民意研究所名譽總監 香港民意研究所數據科學經理 戴捷輝

查詢:請致電 3844 3111 聯絡李小姐或彭小姐。

2020年1月3日



HONG KONG PUBLIC OPINION PROGRAM HONG KONG PUBLIC OPINION RESEARCH INSTITUTE 香港民意研究計劃

Tel 電話: (852) 3844 3111 Fax 傳真: (852) 3705 3361

Website 網址: https://www.pori.hk

Address 地址: 3rd Floor, SPA Centre, 53-55 Lockhart Road, Wanchai, Hong Kong

香港灣仔駱克道 53-55 號恆澤商業大廈 3 樓

## **Press Invitation**

## HKPOP releases its first half-yearly activity report, latest development of CICD project and related survey results

Hong Kong Public Opinion Program (HKPOP) under the Hong Kong Public Opinion Research Institute (HKPORI) will hold a press conference <u>next Tuesday afternoon (January 7)</u>, where it will release its first half-yearly activity report and announce the latest development of its "Community Integration through Civility and Democracy" (CICD) project along with its latest HKPOP Panel survey results using the following questions: "The newly elected District Councilors have already assumed office, which of the following four areas would you expect the District Councils to focus on? Options: 1) Provision of welfare and entertainments, e.g. gifts and activities; 2) Cases follow-up, e.g. handling complaints; 3) Policy innovation, e.g. promoting community economy; 4) Promotion of democracy, e.g. encouraging residents' engagement and monitoring". Panel members can also give their views on the function and roles of the District Council using an open-ended question. The media is invited to send representatives to attend the press conference. Details are as follows:

Date: January 7, 2020 (Tuesday)

Time: 2:30pm

Venue: 3rd Floor, SPA Centre, 53-55 Lockhart Road, Wanchai Speakers: Robert Chung President and CEO, HKPORI

Chung Kim Wah Honorary Director, HKPORI Edward Tai Data Science Manager, HKPORI

For any enquiries, please contact Miss Lee or Miss Pang at 3844 3111.

January 3, 2020